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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Brüsszelt nem, de az ingatlanjait szereti a kormány?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A telex.hu  portálon  megjelent  „Városnéző  túrával  ér  fel,  ha  végigvesszük  a  kormányhoz  és  a
Fideszhez kötődő brüsszeli ingatlanokat„ című cikk arról ír, hogy „tízmillió eurós – mai árfolyamon
közel 3,8 milliárd forintos – brüsszeli luxusingatlant vásárolt a kormány még 2021-ben, derült ki a
Népszava kérdésére.  A vásárlással  már a  sokadik elemmel bővül a  kormányhoz és a Fideszhez
köthető ingatlanok sora Belgium fővárosában és az EU nem hivatalos központjában.”:

„Induljunk  a  Közmédia  Központtól,  amelyet  2023  márciusában  adtak  át.  „Ez  most  egy  olyan
jelentős ugrás lesz, hogy látni fogja az unió és a képviselői, hogy mi egy irodával tényleg komolyan
gondoljuk ezt a munkát” – nyilatkozta akkor az MTVA vezérigazgatója,  Papp Dániel.  „Kiemelt
fontosságú, hogy a közmédia fejlődjön, haladjon a korral, illetve a hírekről elsőként, pontosan és
hitelesen számoljon be” – mondta a vezérigazgató, akiről 2014-ben bíróság mondta ki, hogy egy
manipulált riportja miatt hírhamisítónak lehet nevezni.

(…)

A tértől a Berlaymont és a Justus Lipsius között indul a Rue de la Loi. Az utat,  amely mentén
számos EU-intézménynek van irodája, csak egy pár sarokkal odébb keresztezi a Rue de Tréves. Ide
balra bekukkantva az élesebb szeműek kiszúrhatják a magyar zászlót,  amely Magyarország EU
melletti Állandó Képviseleténél lobog. Ilyen ÁK-ja minden tagállamnak van, gyakorlatilag ezeken
keresztül tartják a kormányok a kapcsolatot az Európai Unió Tanácsával és ezek készítik elő a
tanácsi döntéseket.

(…)

Ha  ezen  az  utcán  továbbmennénk,  pár  perc  alatt  az  Európai  Parlamentnél  kötnénk  ki,  de



maradjunk a Rue de la Loi-n.

Az  uniós  zászlókkal  sűrűn tűzdelt  irodaépületeket  pár  sarokkal  odébb,  balról  egy  jókora  park,
jobbról belga kormányépületek váltják. Közvetlenül a park előtt, ugyanazon az oldalon található a
2021-ben vásárolt új ingatlan, amely Gulyás Gergely miniszter szerint a 2024-es soros magyar EU
Tanács-elnökség céljait fogja szolgálni, majd kulturális házként fog működni.

(…)

Hogy erre mi szükség volt, az jó kérdés – fel is tettük a Külgazdasági és Külügyminisztériumnak –,
mert innen nagyjából öt perc séta a brüsszeli Liszt Ferenc Intézet. Ahogy azt a Népszava is leírta, itt
540 négyzetméter állna a kormány rendelkezésére. Az ingatlan már az uniós csatlakozásunk, 2004
óta megvan, így az előző, 2011-es Tanács-elnökség alatt is beértük vele.

(…)

Ezután következik a virtuális séta legtávolabbi megállója, de busszal még ezt is meg lehetne úszni
nagyjából tíz perc alatt. Az utolsó állomás Brüsszel egyik legmonumentálisabb épülete, a Palais de
Justice. Vele szemben található a Mathias Corvinus Collegium Alapítvány brüsszeli irodája.

A  kormány  korábban  alaposan  kistafírungozta  részvényekkel  az  MCC  alapítványát,  amelynek
kuratóriumi elnöke Orbán Balázs,  a miniszterelnök politikai igazgatója (a szervezetről  ebben a
sorozatban írtunk bővebben).”

 

Kérdezem Önt:

1. Brüsszelt nem, de az ingatlanjait szereti a kormány?
2. Az Orbán-kormány mennyit költött 2010 óta külföldi ingatlanok megvásárlására az 

adófizetők pénzéből és melyek ezek az ingatlanok? Kérem, hogy tételes listát 
szíveskedjenek küldeni!

 

Budapest, 2023. július 12.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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